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Betreft: Schriftelijke vragen van SP inzake dringende oproep tot actie – parkeerproblematiek 
Trichterveld. 
 
Geacht college, 
 
De SP kreeg via de raadsmail de als bijlage toegevoegde noodbrief van bewoners en de Klankbord 

Groep uit Trichterveld te lezen. We zijn als partij al langere tijd betrokken bij deze buurt en hebben 

zelf kunnen ervaren hoe moeilijk de contacten met de gemeente verlopen met betrekking tot de 

jarenlange parkeeroverlast.  

 

En helaas hebben de inwoners van onze stad niet alleen in dit dossier sterk de indruk dat ze niet 

serieus genomen worden. Het lijkt een zich herhalend patroon.  

 

Ook de werkgroep in Trichterveld verwacht concrete antwoorden op al hun vragen met betrekking 

tot de parkeercasus. Een lastig probleem dat al op vele manieren onder aandacht werd gebracht bij 

de gemeente. Zelfs na het inspreken in een domeinvergadering door een vertegenwoordiger van de 

buurt en meerdere bijeenkomsten met ambtenaren en wethouder, blijft het probleem in de ‘lucht’ 

hangen.  

 

Inwoners willen nu in elk geval duidelijkheid over het vervolgproces. Wordt parkeren in Trichterveld 

opgelost in de nieuwe omgevingsvisie zoals door ambtenaren werd gesuggereerd of zijn er andere 

plannen? Of zijn er helemaal geen plannen? Laat de inwoners niet langer in onzekerheid en handel 

het af. Dat zijn we ze verplicht na zo lang vruchteloos ‘participeren’.  

 

Vraag 1. 

Gaat het college zo spoedig als mogelijk in gesprek met de bewoners of voorziet ze van een gedegen 

schriftelijke onderbouwing van de komende besluiten in dit kader en tevens een beschrijving van de 

volgende processtappen die daartoe zullen leiden?  

  



 
 
Vraag 2.  

Kan het college ook een reëel tijdspad schetsen. Zo ja, wanneer kunnen bewoners die informatie c.q. 

gesprek tegemoetzien? Zo neen, kunt u ons uitleggen waarom dat niet zou kunnen?  

 

 

Hoogachtend, 

 

Jack van Gelooven  

Fractievoorzitter - SP Maastricht 

 

 

Bijlage brief inwoners Trichterveld:  

 

 

Aan de gemeenteraad van Maastricht, 

Betreft: Dringende oproep tot actie – parkeerproblematiek Trichterveld 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

Namens de Klankbordgroep parkeren Trichterveld (KBG) richt ik mij nogmaals tot u met een dringend 

verzoek: geef ons een schriftelijke reactie op de aanhoudende parkeer- en verkeersproblematiek in 

onze wijk. 

Al meer dan twee jaar doen wij als bewoners, samen met de KBG, intensieve pogingen om tot een 

oplossing te komen voor de structurele overlast door langparkeerders in onze wijk. Deze situatie leidt 

tot ernstige parkeerdruk en onveilige verkeerssituaties, met name in smalle straten als de 

Borneostraat (vier meter breed), die nooit bedoeld is geweest voor veel verkeer uit beide richtingen, 

veel (lang)parkeerders en ander verkeer. 

Ondanks vele meldingen, inspraakmomenten, brieven en stukken (zoals ingediend voor de 

domeinvergadering Fysiek), hebben wij nog steeds geen enkel inhoudelijk antwoord ontvangen. 

Zelfs na onze inspraak tijdens de vergadering en onze duidelijke aanwezigheid blijft het stil vanuit de 

gemeente. 

Dat is niet alleen teleurstellend, maar ook ronduit frustrerend. Bewoners voelen zich niet gehoord, 

niet serieus genomen en steeds verder buitenspel gezet. Dat gaat ten koste van het vertrouwen in de 

lokale politiek. De gemeente is er voor haar inwoners, maar op dit dossier lijkt dat vergeten. 

Wij erkennen dat het parkeerdruk onderdeel is van een groter stedelijk vraagstuk en dat de 

Omgevingsvisie hierin stappen aankondigt. Maar waarom is het dan niet mogelijk om, net als in 

andere gemeenten, een tijdelijke of pragmatische oplossing te realiseren? In eerdere overleggen is 

gesproken over het aanleggen van parkeervakken (zonder combi-parkeren) als mogelijke oplossing. 

Laat duidelijk zijn: dat is géén oplossing voor het probleem van langparkeren.   

Let wel: sommige bewoners geven aan dat dit probleem al 15 jaar speelt. Het geduld is op. Het 

draagvlak brokkelt af. De situatie wordt met de dag nijpender. 

 



 
 
Daarom verzoeken wij u met klem: 

– Neem onze zorgen serieus 

– Kom met een concrete reactie 

– En geef schriftelijk antwoord op onze oproep 

Wij hopen dat u het belang van de bewoners van Trichterveld erkent en zich inzet voor een oplossing 

op korte termijn. 

Met vriendelijke groet, 

Esther Ronda-Gruisen 
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